
Protokół Nrrv/l 1

Sesji Rady Gminy Belsk Du*y

odbytej Ttr dniu 9 lutego 2O1 1 roku

Stan Rady 15, obecni wszyscy, wg listy obecności- zał. nr 1.

Spof,a Rady udział wzięli:
Władysław Piątkowski -Wójt Gminy,
Joanna Ciamarc zan Skarhnik Gtnin}r,

Ernest Białas Projektant F'errero P*lska,
Tom asz Ksyta Ferrerc Polska,
Piotr Rudyszyn - WF{E

Obradom przewoclniczył Pan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący RadY GminY.

Pan Andrzei Adamczyk
Otworzył obrad i stwierdził quorum. Powitanie Gości iRadnych.
Przedstawił por ządek obrad.

Pan Ireneusz Bałut
Wnioskował o wybranie rlziś przedstawiciela gminy do Lokalnej GruPY Działania.

pan Januszkot
Stwierdził, że ta nie dziś, bo trzeba sięgnąć do uchwały intencyjnej.

Pan lreneusz Bałut
Wycofał wniosek.

Porządek przyjęła Rada jednogłośnie :

1. Otwarcie obrad.
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

3. Podjęcie uchwał w sprawie!
a/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

zespołu siłowni wiatrowych dla zakładu Ferrero w sołectwie Belsk DużY,
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b/ przystąpienia do sporządzenia częściowej zmiany studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego gminy Belsk Duży dla rejonu \okalizacji zespołu siłowni
wiatrowych w sołectwie Belsk Daży,

c/ zmiany uchwały budżetowej gminy Belsk Duży na rok 2011.
dl przystąpienia do sporządzenia częściowej zmiany miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego części sołectwa Belsk Duży,
4. Zapytartia i wolne rpnioski.
5. Zarrlknięcie obrad.

Pkt. 1.

Otw-arcie obrarl zosiało riokonalle.

Pkt. 2.

Rada przyjęła jednogłnsnie protokół z poprzedniej Sesji.

Pkt. 3.

al Pan Władysław Piątkowski
Poinformował o wniosku Firmy Ferrero o zmianę planu zagospodarowania
p,rzestrzennego w m. Belsk Duży pod budowę siłowni wiatrowych. Ponieważ jest to
zad,anie gminy potrzeba była szybkiego zwołania sesji. Podpisano porozumienie Z

zakładem na sfinansowane tych zmian przez inwestora.

Przedstawiciele Firmy Ferrero i projektant przedstawili pokrótce planowane zamierzenia
doyczące budowy siłowni wiatrowych na potrzeby zakładu. Odpowiadali też na zadawane
pytania.

Pan Andrzej Adamczyk
Odczytal projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie przystąpienia do
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zespołu siłowni
wiatrowych dla zakładu Ferrero w sołectwie Belsk Duzy /uchwała nr IY/19/1,,1- zał- nr 2l



b/ Pan Jan Maciak
Przeczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie przystąpienia do

sporządzenia częściowej zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego gminy Belsk Duzy dla rejonu lokalizacji zespołu siłowni wiatrowYch w

sołectwie Belsk Duży /uchwała nr IY/2a/11 - zaŁ, nr 3/,

c/ pani Joanna ciamarczan
poinformowała, że w związku z wnioskami radnych przystąpiono do zmianY

pizezTl1czenia dziatek na Osiedtu Południe skierowanych do sprzedaŻY jest Potrzeba

zabezpieczenia na to środkow w budźecie. Zwrot proponuje się z nadwYŻki budŻetowej.

Pan Andrzej Adamczyk
Odczytal pismo Wojta Gminy dot. tej sprawy.

Pan Andrzej Konarski
Od,czytal projekt kolejnej uchwały.

Rada
gminy Belsk Duży

Pan Tadeusz Szydłowski
Zapytał, dlaczego to Komisja
FOGR-u? Co hędzie jak sesja

Rolnictwa zaproponowała drogę do współfinansowania z

zdecyduje inaczej?

Gminy iednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową

na rok 2O11 /uchwała nr IY /27/71 - zał. nr 4/.

d/ Pan Andrzej Adamczyk
Przeczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie przystąPienia do

sporząd,zenia częściowej zmiany miejscowego planu zagospodarowania Przestrzennego
części sołectwa Belsk Duzy luchwała nr IY 122/11 - zał, nr 5l,

Pkt. 4.

Fan Władysław Piątkorvski
poinformował o zamiarze likwidacji posterunku policji w Belsku i PocztY w Belsku.

Firmy te nie dołożą się do budowy pomieszczeń planowanych w budYnku gminY.

ponadto coraz trudniej zdobyć pieniądze na inwestycje, więc zmiana naZ\W inwestYcji

celu publicznego moźe nie być celowa i moźe trzeba pozostaĆ przY budowie gminY.

ponadto poinformował o posiedzeniu Rady Społecznej SP ZOZ i o koniecznYch zmianach

w d,ziałaIności tej jednostki . Dobrze też byłoby skontrolowaĆ finanse tej Placowki.
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pan stanisław wiechowski
Wyjaśnił sprawę propozycji wykonania drogi w Wolce Łęczeszyckiej i finansowania w
połowie przez firmę i mieszkańców kosztów 680 + 120 m o kosztorysie 680 tyś. zł.
Zaproponował szybki objazd dróg przee Komisję Rolnictwa. Ponieważ teraz z uulagi na
pogodę będzie trudno, zaproponował radnym zgłoszenia ze swego okręgu raportu o

potrzebach w zakresie remontu dróg, rowów, oświetlenia i innych waźnych problemów.

pani Joanna ciamarczan
Poinformowała, że nie ustalono terminu na wpłaty firmy i mieszkanców na tą drogę.

Pani Ewa Łubińska
Przypomniała o konieczności dopilnowania w terminie gwarancyjnym naprawy dróg Po
kopaniu gazociągu.

Pan Yfładysław Piątkowski
Poinformował ponadto o spotkaniu z
umor zenia porlatko$l. P*rljęcie dec_vzji w-,,,

Poinformow-ał takżc o spotkaniach \Ąi

zgłoszone problemy.

Pkt. 5.

firmą logisty czną w, Odrzywołku w- spraulie
tej sprawie wymaga wielkiegcl w*yważenia.

sprarł,ie Inoclern izacji rlrogi 7 2B i wyjasnił

Pan Andrzei Adarnczyk
Po wy czerpaniu porządku id dyskusj i zamknął obrad-v.

I{a tym protokoł zakończono,

Protokołorn-ała ]
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